
 

 

 

 

 

Aan:  College van B&W Zwolle    

Van:  Sandra Drost (SP) 

Betreft: ontslagen bij Bureau Jeugdzorg 

Datum: 30 juni 2014 

 

Geacht college, 

 

Inleiding 

Afgelopen week werd de provincie Overijssel opgeschrikt door het bericht dat Bureau Jeugdzorg 250 

werknemers gaat ontslaan (boventallig heeft verklaard). Ondanks dat de algemene bezuiniging op de 

jeugdzorg 3 procent is, moet Bureau Jeugdzorg 15 procent bezuinigen van de gemeenten in Overijssel.  

Gedwongen ontslagen zijn onvermijdelijk. Men hoopt dat jeugdhulpverleners in dienst kunnen treden 

van gemeenten en dat jeugdhulpverleners op deze wijze aan het werk kunnen blijven.  

 

De SP maakt zich grote zorgen over het ontslag van bijna de helft van het personeel van Bureau 

Jeugdzorg. Naast dat het een persoonlijke drama betekent voor mensen die hun baan en inkomen 

verliezen, is het zeer aannemelijk dat jongeren verstoken blijven van de hulp en begeleiding die zij 

juist keihard nodig hebben. Het Kabinet speelt met vuur: jongeren met gedragsstoornissen, autisme of 

andere problemen in het gezin worden zo keihard de dupe van de bezuinigingen. 

 

Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Acht de wethouder het wenselijk dat bijna de helft van het personeel van Bureau Jeugdzorg 

boventallig is verklaard? Is het waar dat de gemeente Zwolle een deel van het boventallig 

verklaarde personeel in overheidsdienst neemt? Zo ja, om hoeveel medewerker gaat dit precies? 

2. Kan de wethouder garanderen dat de jeugdzorg in afgeslankte vorm dezelfde kwalitatieve zorg kan 

bieden die nodig is? Zo, op welke wijze gaat de wethouder dit organiseren? 

3. Kan de wethouder garanderen dat er voor de werknemers, die gedwongen ontslagen zullen worden, 

'werk naar werk trajecten' worden opgestart, zodat hun kwaliteiten en werkervaring die in het kader 

van de vorming van wijkteams nodig zijn, gewaarborgd worden? Kunt u dit toelichten? 

4. Kan de wethouder garanderen dat geen enkele jongeren die hulp en begeleiding nodig heeft door 

deze forse bezuinigingen tussen wal en schip gaat vallen?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de SP-fractie   

Sandra Drost 

 


